

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/93

5 November 1976

Textiles Surveillance Body

DRAFT REPORT OF THE TWELFTH, THIRTEENTH AND FOURTEENTH MEETINGS (1976)¹

1. The TSB held its twelfth meeting on 4-6 October, the thirteenth meeting on 19-21 October and the fourteenth meeting on 26-28 October 1976. The report of the eleventh meeting was approved and has been circulated in COM.TEX/SB/197.
2. The TSB continued its discussions on the report for the major review to be submitted to the Textiles Committee. This was finally approved at the fourteenth meeting and has been circulated in document COM.TEX/SB/196.
3. At its fourteenth meeting, the TSB was requested by Mexico to consider the notification it had received from the EEC concerning a programme for the elimination of restrictions with respect to Mexico. During the course of the TSB consideration it became clear that consultations between both parties were continuing. In the light of this, the TSB felt that it was not appropriate at this stage to address itself to the question of conformity or otherwise of the phase-out programme as required by Article 2, paragraph 5. The TSB, therefore, urged both parties to provide each other with full and adequate information regarding existing restrictions, and to conclude such consultations promptly with a view to reaching a mutually acceptable solution. The TSB decided to hold the matter for further consideration pending the outcome of the consultations.
4. The TSB also reviewed a joint submission of an Article 4 bilateral agreement between the EEC and Japan and agreed to circulate it to participating countries for information. This has been done in document COM.TEX/SB/198.

¹Forty-third, forty-fourth and forty-fifth meetings.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/93

5 novembre 1976

Organe de surveillance des textiles

PROJET DE RAPPORT DES DOUZIEME, TREIZIEME ET QUATORZIEME REUNIONS (1976)¹

1. L'OST a tenu sa douzième réunion du 4 au 6 octobre, sa treizième du 19 au 21 octobre et sa quatorzième du 26 au 28 octobre 1976. Le rapport de la onzième réunion a été adopté; il a été distribué sous la cote COM.TEX/SB/197.
2. L'OST a poursuivi ses débats sur le rapport en vue de l'examen majeur qu'il doit soumettre au Comité des textiles. Le rapport a finalement été adopté à la quatorzième réunion; il a été distribué sous la cote COM.TEX/SB/196.
3. A sa quatorzième réunion, l'OST a été prié par le Mexique d'examiner la notification qu'il avait reçue de la CEE au sujet d'un programme visant à l'élimination de restrictions applicables au Mexique. Au cours de l'examen par l'OST, il est apparu que des consultations entre les deux parties se poursuivaient. De ce fait, l'OST a estimé qu'il n'était pas opportun à ce stade de s'occuper de la question de savoir si le programme d'élimination progressive est ou non conforme à l'Arrangement, ainsi qu'il est prévu au paragraphe 5 de l'article 2. En conséquence, l'OST a demandé instamment aux deux parties de se communiquer des renseignements complets et appropriés sur les restrictions existantes et de mener à bien sans retard les consultations en cours afin d'arriver à une solution mutuellement acceptable. L'OST a décidé de demeurer saisi de la question jusqu'à l'issue des consultations.
4. L'OST a également examiné la présentation conjointe d'un accord bilatéral conclu entre la CEE et le Japon au titre de l'article 4; il est convenu de le faire distribuer aux pays participants pour leur information. Cette distribution a eu lieu sous la cote COM.TEX/SB/198.

¹ Quarante-troisième, quarante-quatrième et quarante-cinquième réunions